
 
 

 
 

Referat, generalforsamling, Skærtorsdag den 6. april 2023  
Afholdt på Holmsland Idræts og Kulturcenter, Bandsbyvej 2, Kloster, 6950 Ringkøbing. 

 
Vi begynder som sædvanligt med morgenkaffe kl. 09.00. 
Herefter generalforsamlingen kl. 9.40 med følgende dagsorden / referat  
 
 

1.  Valg af dirigent 

Herluf, Havklitvej 75 blev foreslået og valgt. Herluf konstaterede, at 

generalforsamling var varslet lovligt og var beslutningsdygtig. 

 

2.  Bestyrelsens beretning for det forløbne år 

Annette fremlagde beretning og den blev godkendt, denne findes i særskilt 

dokument.  

 

3.  Aflæggelse af det reviderede regnskab 

Anne fremlagde regnskabet og det blev godkendt, findes særskilt.  

 

4.  Valg af medlemmer og suppleanter til bestyrelsen 

        Jørgen Laursen - modtager ikke genvalg  

        Betina Kastbjerg – er villig til genvalg   

        Annette Kristiansen – er villig til genvalg  

Annette Kristiansen og Betina Kastbjerg blev genvalgt 

Iver Poulsen (der tidligere var suppleant) blev valgt til bestyrelsen. 

        Suppleanter: 

        Peter Nielsen - er villig til genvalg    

        Jesper Pedersen, Havklitvej 55 melder sig som suppleant  

        Ole Slumstrup, Milevej 4, melder sig som suppleant  

 Da der kun skulle bruges 2 suppleanter, blev der afholdt afstemning. Der 

blev uddelt stemmesedler. 

Peter Nielsen fik 33 stemmer 

Jesper Pedersen fik 30 stemmer 

Ole Slumstrup fik 5 stemmer 



 
 

 
 

Peter Nielsen og Jesper Pedersen blev dermed valgt. For henholdsvis 2 og 1 

år.  

 

5.  Fastsættelse af kontingent  

Uændret 

 

6.  Valg af revisor 

         AC Vejgaard – er villig til genvalg (2 år) 

AC Vejgaard blev genvalgt 

         Revisorsuppleant ønskes indvalgt  

Erik Korsholm, Milevej 33 blev valgt 

 

7.  Forslag fra medlemmer  

Genvej 4 foreslog at der bliver etableret vejbump eller chikane på Genvej, da 

der køres stærkt. Både udlejningsbureauernes biler samt skraldebiler kører 

stærkt. Bestyrelsen arbejder videre med det. 

 

8.  Eventuelt  

Milevej 14 spurgte til, hvem der vedligeholder træer i læbæltet. 

Formanden informerede om, at kommunen har informeret om, at 

Grundejerforeningen skal overtage vedligehold af ”stamvejen” Havklitvej. Vi 

afventer indkaldelse til syn på vejen. 

 

Efter generalforsamlingens afslutning hyggede en del medlemmer med en øl 

eller vand. 

 
           
  
 
/Betina Kastbjerg 


